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Cîtu: Companiile vor avea termen pâna pe 15 decembrie sa faca cererea de

reesalonare a datoriilor acumulate în starea de urgenta

Companiile vor avea termen pâna pe 15 decembrie sa depuna cerere de reesalonare a datoriilor acumulate

în perioada de la începutul starii de urgenta si pâna la 25 octombrie, pentru anul viitor, a declarat joi

ministrul Finantelor Publice, Florin Cîtu.

Ministrul de Finante a facut aceasta precizare fiind întrebat de premier, în sedinta de guvern, despre stadiul

proiectului de ordonanta de urgenta, care ar urma sa fie aprobat în sedinta de guvern de joi, privind reesalonarea

datoriilor acumulate în perioada de la începutul starii de urgenta pâna la 25 octombrie.

"Ordonanta, oricum, chiar daca se publica dupa 25, am spus clar ce face, permite reesalonarea acestor datorii

acumulate în perioada de la începutul starii de urgenta pâna la 25 octombrie. Ideea este simpla, companiile au pâna

pe 15 decembrie sa faca aceasta cerere de reesalonare pentru anul viitor. Deci, nu este neaparat, nu ne limitam la

25 octombrie pentru luni, dar este bine sa o avem aprobata astazi. Pe lânga ce am prezentat pâna acum în spatiul

public, am îmbunatatit putin conditiile, nu vor fi executari silite pâna la 25 decembrie si tot astazi vom introduce în

ordonanta înca o facilitate, discutiile cu companiile la Consiliul Economic Social, am avut si noi aceste discutii si,

fata de ce am propus, pentru perioada 26 octombrie - 25 decembrie nu se vor calcula nici dobânzi si nici penalitati

pentru aceste obligatii fiscale scadente de la intrarea în starea de urgenta pâna în data de 25 decembrie. Deci, daca

exista companii care au depus declaratii si nu pot sa plateasca si vor sa fie în reesalonare, pâna li se aproba

reesalonarea, exista o perioada de timp", a afirmat Cîtu.

El a mentionat ca a mai adaugat în textul proiectului de OUG si "extinderea termenului pentru rambursarea TVA,

cu controlul ulterior, pâna la 25 ianuarie".

"Opinia mea este, si la asta lucram acum, sa permanentizam acest sistem, deja avem în istoricul ANAF foarte

multe companii care au fost controlate de-a lungul timpului si au platit de fiecare data, au fost controale si au

primit TVA, deci, nu exista nicio problema. Şi atunci putem sa facem un sistem ca pentru aceste companii care un

anumit rating sa existe acest sistem de rambursare, de control ulterior, rambursarea TVA cu control ulterior

permanentizat, la asta lucram pentru dupa 25 ianuarie. Şi înca alte masuri fiscale", a mai spus Cîtu.
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